

re:publica X
Hamburg **22.–23.9.2023**



Über die re:publica x Reeperbahn Festival

Die re:publica kommt nach Hamburg: Am 22. und 23. September präsentieren wir Programmbeiträge im Rahmen des Reeperbahn Festivals. Wir bringen die re:publica-Community aus Hamburg und darüber hinaus mit den Besucher*innen des Reeperbahn Festivals zusammen. Gemeinsam diskutieren wir an zwei Tagen und auf drei Bühnen im Festival Village auf dem Heiligengeistfeld.

Für unseren Abstecher nach Hamburg packen wir all das ein, was ihr von der re:publica Berlin kennt: Diskussionen, Vorträge, Workshops, Performances – und die wichtigsten Themen rund um das Netz, seine Communities und die Chancen und Herausforderungen, die in der Digitalisierung der Gesellschaft liegen. Als Sprecher*innen dabei sind Theresa Brückner, padelun, Alayna Hughes, Anders Levermann – und viele weitere mehr.

Für die Teilnahme am Bühnenprogramm der re:publica x Reeperbahn Festival benötigt ihr ein Reeperbahn Festival-Ticket. Das Ticket beinhaltet nicht nur den Zugang zum re:publica-Programm an zwei Tagen, sondern auch zum gesamten Reeperbahn Festival-Programm mit Konzerten und vielen weiteren Formaten.

Weitere Informationen: re-publica.com

Tickets: [Reeperbahn Festival](#)

About re:publica x Reeperbahn Festival

re:publica is coming to Hamburg: On 22 and 23 September, we will present programme contributions as part of the Reeperbahn Festival. We bring the re:publica community from Hamburg and beyond together with the visitors of the Reeperbahn Festival. Together, we will discuss over two days and on three stages in the Festival Village on the Heiligengeistfeld.

For our trip to Hamburg, we're packing everything you know from re:publica Berlin: discussions, talks, workshops, performances – and the most important topics around the web, its communities and the opportunities and challenges that lie in the digitalisation of society. Speakers include Theresa Brückner, padeluun, Alayna Hughes, Anders Levermann – and many more.

To participate in the programme of the re:publica x Reeperbahn Festival you need a Reeperbahn Festival ticket. The ticket includes not only access to the re:publica programme on two days, but also to the entire Reeperbahn Festival programme with concerts and many other formats.

Further information: re-publica.com

Tickets: [Reeperbahn Festival](#)

Website

www.re-publica.com

Hashtag

#rpRBF

Social Media: Textvorschläge

Twitter

Die @republica kommt nach #Hamburg: Am 22. & 23. September erwarten euch im Rahmen des @Reeperbahn_Fest auf drei Bühnen auf dem Heiligengeistfeld Diskussionen, Vorträge, Workshops, Performances und mehr. Alle Infos & Tickets: re-publica.com #rpRBF

Für längere Posts, z.B. Facebook, Instagram, LinkedIn & Co.

Die re:publica, das Festival für die digitale Gesellschaft, kommt nach #Hamburg: Am 22. & 23. September erwarten euch im Rahmen des Reeperbahn Festivals auf drei Bühnen auf dem Heiligengeistfeld Diskussionen, Vorträge, Workshops, Performances und mehr. Alle Infos zum Programm, Sprecher*innen und Tickets gibt es hier: re-publica.com #rpRBF

Social Media: Draft texts

Twitter

The @republica is coming to #Hamburg: On 22 & 23 September, talks, lectures, workshops, performances and more await you on three stages at the Heiligengeistfeld as part of the @Reeperbahn_Fest. Find out more & get tickets: re-publica.com #rpRBF

For longer Posts, e.g. on Facebook, Instagram, LinkedIn & Co.

The festival for the digital society @republica is coming to #Hamburg: On 22 & 23 September, talks, lectures, workshops, performances and more await you on three stages at the Heiligengeistfeld as part of the @Reeperbahn_Fest. Find all information about the program, speakers and tickets here: re-publica.com #rpRBF

Social Media Handles: re:publica

Twitter	https://twitter.com/republica	@republica
Mastodon	https://berlin.social/@republica	@republica@berlin.social
Instagram	https://www.instagram.com/re_publica	@re_publica
Facebook	https://www.facebook.com/republica	@republica
LinkedIn	https://www.linkedin.com/company/re-publica	@republica GmbH
Flickr	https://www.flickr.com/photos/re-publica	@re-publica
YouTube	https://www.youtube.com/@republica	@republica

Social Media Handles: Reeperbahn Festival

Twitter	https://twitter.com/reeperbahn_fest	@reeperbahn_fest
Instagram	https://www.instagram.com/reeperbahn_festival/	@reeperbahn_festival
Facebook	https://www.facebook.com/reeperbahnfestival	@reeperbahnfestival
LinkedIn	https://de.linkedin.com/company/rbx	@Reeperbahn Festival
YouTube	https://www.youtube.com/user/ReeperbahnFestival	@ReeperbahnFestival

Visuals



Keyvisuals und Logos stehen [hier](#) zum Download zur Verfügung.

Key visuals and logos are available for download [here](#).